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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
regering gegeven antwoorden 

110 

Vragen van het lid Teeven (VVD) aan de ministers van Justitie en van 
Financiën over pinpasfraude (ingezonden 10 september 2010). 

Mededeling van minister Hirsch Ballin (Justitie), mede namens de minister 
van Financiën (ontvangen 1 oktober 2010). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat in Nederland pinpasfraude op een 
steeds professioneler niveau voorkomt?1 

Vraag 2
Zijn de feiten in het bericht waar? 

Vraag 3
Is het waar dat skimming-apparatuur op dit moment zo geavanceerd is dat de 
apparatuur in theorie voor lange duur kan blijven zitten en dat de criminelen 
eerst meer data verzamelen alvorens zij de rekeningen plunderen? Zo ja, wat 
bent u van plan hieraan te doen? 

Vraag 4
Hoeveel slachtoffers van pinpasfraude zijn er? Hoeveel procent van de 
slachtoffers van pinpasfraude doet aangifte? 

Vraag 5
Wat is de verwachting voor eind 2010, gezien de ontwikkeling dat de schade 
voor banken in 2009 36 miljoen euro (een stijging van 5 miljoen euro ten 
opzichte van 2008) bedroeg? 

Vraag 6
Worden de slachtoffers van pinpasfraude in alle gevallen schadeloos gesteld? 
Zo nee, in welke gevallen niet? 

Vraag 7
Is het u bekend of banken de schade van pinpasfraude verdisconteren in 
prijzen van bankproducten en deze doorberekenen aan hun klanten? 

1 Reporter, 4 september 2010.
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Mededeling 

Hierbij bericht ik u, mede namens de minister van Financiën, dat de 
schriftelijke vragen van het lid Teeven (VVD) over pinpasfraude (ingezonden 
10 september 2010) niet binnen de gebruikelijke termijn kunnen worden 
beantwoord, aangezien de benodigde informatie nog niet ontvangen is. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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